
آرمان ملی:در روزهای گذشته صحبت های مختلفی در 
خصوص حضور دلالان در فوتبال کشورمان مطرح شده است. 

 جلالی 
برخی مربیان در گفت و گو با ایسنا به بررسی این مساله می پردازند 
که در ذیل می خوانید: یکی از مربیان با سابقه فوتبال ایران می گوید 
شبکه دلالی در فوتبال ایران آنقدر گسترده شده که در مراکز 
تصمیم گری، باشگاه ها و رسانه ها نفراتی هستند که به آنها کمک 
می کنند و عزمی برای برخورد آنها وجود ندارد. مجید جلالی 
در گفت وگو با ایسنا، با بیان روایت های بیان نشده، افشاگری بی 
سابقه ای درباره دلالی در فوتبال ایران کرد. این مربی با سابقه 
فوتبال ایران می گوید شبکه دلالی در فوتبال ایران آنقدر قدرت دارد 
که در مراکز تصمیم گیری فوتبال، باشگاه ها و رسانه ها نفرات خود 
را دارد تا بتواند از بازیکن و یا مربی که می خواهد حمایت کند یا او 
را از فوتبال دور کند. جلالی در این گفت وگو اشاره ای هم به فعالیت 
دلال ها در تیم های ملی داشت و گفت که »در مقطعی برخی دلال ها 
با یک مربی تیم ملی کار کردند که او دست بسته تسلیم آنها باشد.«

 واکنش فدراسیون 
فوتبال  فدراسیون  دوم  رئیس  نایب  قنبرزاده،  منصور 
درباره صحبت های مجید جلالی اظهار کرد:  راهکارهایی در 
دستورالعمل های جدید برای کوتاه کردن دست این دلال های 
نامشروع وجود دارد. تاکید می کنم که منظور ما افرادی است 
که دلالی نامشروع می کنند. آن ها بدون این که مالیات بدهند و 
تاثیر مثبتی در فوتبال کشور داشته باشند، بیشترین سود را از این 
مسائل می برند. به هر شکل اگر جناب آقای جلالی موارد دیگری 
دارند، می توانند به فدراسیون فوتبال ارائه کنند تا ما پیگیری کنیم. 
این فدراسیون و این تشکیلات مصمم است که با دلالی مبارزه 
کند. خودم در جلسه ای که اخیرا با کانون محترم مربیان داشتم، 
با همکاری یکدیگر دستورالعمل ناظر را کالبدشکافی کردیم و 
اهداف آن را گفتیم و بعضی موارد را توضیح دادیم. خوشبختانه 
در آن جلسه که مربیان نامداری حضور داشتند، از این موضوع 
استقبال شد. نایب رئیس فدراسیون فوتبال درباره برنامه های این 
فدراسیون برای مقابله با دلالی های نامشروع توضیح داد: کارگروهی 
که روی این قضیه کار می کند، موقت نیست بلکه پایدار است. تمام 

دوستان، پیشکسوتان، عزیزان نقطه نظراتشان را ارائه بدهند تا ما 
از آن ها استفاده کنیم. اگر ابهامی وجود دارد، ابهامات را برطرف 
کنیم. بدنه فدراسیون فوتبال و در راس آن، هیات رئیسه، رئیس 
محترم فدراسیون و سازمان لیگ پای این کار ایستاده اند. علاوه بر 
آن با توجه به این که ۱۳ باشگاه ما به نوعی از بودجه عمومی دولت 
استفاده می کنند، نهادهای نظارتی حسب قوانین و مقررات و 
اختیاراتی که دارند، برنامه رسیدگی و بازرسی از باشگاه ها را در 
دستور کار خود قرار داده اند که در این بحث سقف بودجه و قوانین و 

مقررات و دستورالعمل هایی که صادر شده، بازبینی شود. 
 فرکی

حسین فرکی، مربی سابق فوتبال، درباره دلالی در فوتبال اظهار 
کرد: دلال، ایجنت یا مدیر برنامه و واسطه نقل و انتقالات نام های 
مختلفی هستند که نام برده می شود. به هر حال دلالی از گذشته 
وجود داشته و تا آنجا که تیتر مصاحبه آقای جلالی را خواندم، قطعا 
به درستی به این قضیه اشاره کرده و واقعی است. وی درباره اینکه 
آیا دلال ها و سودجیان به سراغ وی رفته اند؟ ادامه داد: بله سراغ ما 
هم می آمدند. از زمانی که وارد لیگ برتر شدیم یعنی اولین سالی 
که نفت در لیگ برتر حضور داشت این مسائل را مشاهده کردم. دو 
فصل در فولاد بودم و یک فصل و نیم با سپاهان بودم و بعد به سایپا 
و پیکان آمدم. در این باشگاه ها این مسائل بوده است و معرفی و 
جابه جایی بازیکنان وجود داشته است. »عجیب ترین پیشنهادی 
که به شما دادند چی بود؟« فرکی در پاسخ به این سوال افزود: وقتی 
از فولاد به سپاهان آمدم، دیدم یک کاتالوگ برای من فرستادند و 
چهل، پنجاه بازیکن که خیلی ها بازیکن خودم بودند، در این کاتالوگ 
دیده می شدند. فردی که کاتالوگ را فرستاده بود، گفت اگر ما این 
بازیکنان را می خواهیم، باید با ایشان مذاکره کنیم و دیدم همه اکثرا 
بازیکن خودم هستند و چه لزومی دارد این آقا چنین پیشنهادی را 
به من بدهد. این یک فاجعه است. »شما در تیم ملی هم بودید. دلال 
ها با تیم ملی هم ارتباط داشتند؟« وی در این باره بیان کرد: بله 
بودند، این بازیکنان در تیم ملی هم هستند و طبیعی است دلال ها 

در تیم ملی هم باشند.
  احمدزاده 

محمد احمدزاده، مربی سابق فوتبال، درباره دلالی در فوتبال 

اظهار کرد: ایجنت ها در فوتبال کار قانونی انجام می دهند و کار 
انتقال بازیکن و مربی به عهده  آن ها است اما مساله این است که هیچ 
کدام از کارهایی که اکنون در حال انجام است، مسیر قانونی اش را 
طی نمی کند. هیچ پیش بینی ای برای مسیر قانونی نشده است و 
فقط دلال ها نیستند که کار انتقال بازیکنان را انجام می دهند و این 
اتفاق گسترده شده است. خیلی ها در درون باشگاه ها و رسانه ها این 
کار را انجام می دهند. او ادامه داد: وقتی نظارت نباشد، قدرت در 
بین دلال ها به وجود می آید. وقتی نظارت نیست، دلال ها پر و بال 
پیدا می کنند و در یک مدت زمان خیلی کوتاه پول های بزرگی رد و 
بدل می شود. این فرآیند باعث می شود آدم های دیگر که در این کار 
نیستند، خود به خود دلالی کنند. کسانی که سالم زندگی می کردند، 
اکنون در خانه هایشان هستند. تا زمانی که همراه این سیستم دلالی 
می شدند، شرایطشان خوب بود اما زمانی که نخواستند یا نتوانستند 
کار کنند، از گود خارج شدند. این کارشناس فوتبال اضافه کرد: 
دلال ها تشکیلات منسجمی در فوتبال درست کردند و روی فوتبال 
تاثیر گذاشتند. قیمت بازیکن و مربیان را بالا بردند تا خودشان به 
منافع فردی خودشان برسند. جالب این است که حتی مربیان و 
مدیران باشگاه ها هم بخشی از این دلالی هستند. شک نکنید برخی 
از مدیران کار دلالی می کنند. خبر دارم که یک مدیر باشگاه شیوه 
کارش به این صورت است که با ۵۰ بازیکن قرارداد می بندند و هر 
تیمی این بازیکنان را می خواهد، مجبور می شوند ابتدا رضایت نامه 
این مدیرعامل را بگیرند و سپس با باشگاه مذاکره کنند! او ادامه داد: 
این دلال ها از قدیم در رسانه ها آدم های خود را داشتند. عزمی نیست 
که جلوی این ها را بگیرند و شاید هم منافع خودشان در این کار باشد. 
همه ساله این مسائل وجود دارد و درآمد بسیار بالایی را نصیب دلالان 
می کنند. چه کاری بهتر از این وقتی چنین پولی به جیبشان برود؟ 
در کوتاه ترین زمان و با کمترین مسئولیت هم می توانند به قدرت و 
هم به پول برسند. احمدزاده با بیان این که »خود دلالان با من تماس 
می گرفتند و پیشنهاد می دادند« بیان کرد: دلال ها می گفتند بابت 
هر بازیکن ۲۰ درصد هم شما بردارید و می خواستند مربی را تطمیع 
کنند. این اتفاق امروز بیشتر رخ می دهد. مثلا پیشنهاد می کردند ۶۰ 
درصد از درآمد قرارداد برای خودشان و ۴۰ درصد برای من باشد. 

بازیکنان هم خودشان می آمدند برای ما تعریف می کردند.
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گفت وگو

  کوتاه 
ایسنا: موعود بنیادی فر، داور فوتبال ایران در حاشیه 
سمینار دانش افزایی داوران در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
این کلاس ها طبق روال همه ساله برگزار می شود و آخرین 
قوانین و تست های آمادگی جسمانی انجام می شود. یکسری 
صحبت ها نیاز بود که در حضور رئیس کمیته داوران و هیات 
رئیسه فدراسیون صورت بگیرد و صحبت هایی که تاج در 
ادامه انجام داد، باعث شد تا امید و انگیزه ای در داوران ایجاد 
شود و امیدوارم این امید عملیاتی شود. او درباره آمدن 
VAR گفت: این اتفاق خواهد افتاد و به خصوص داوران 
بین المللی به آن احتیاج دارند. من فکر می کنم با اتفاقاتی 
که ما رصد می کنیم، این اتفاق خواهد افتاد. این داور درباره 
رفتن داوران به عربستان برای کلاس های داوری عنوان کرد: 
من که لایسنس خودم را گرفتم و جزو این دسته نیستم، اما 
با توجه به آنچه افشاریان اعلام کرد، داوران بین المللی به 
همراه تعدادی دیگر از داوران برای شرکت در کلاس های 
VAR به عربستان اعزام می شوند. البته این زمان بر است اما 
امیدوارم هرچه زودتر این اتفاق رخ دهد. بنیادی فر درباره 
حق الزحمه داوران بیان کرد: به هر حال قیاسی که من 
انجام دادم، به دلیل این بود که ما بعضی اوقات با داوران 
دیگر کشورها صحبت می کنیم و به همین دلیل آن را اعلام 
کردم. حق الزحمه داوران بسیار ناچیز است و امیدوارم هر 

چه زودتر این تغییر ایجاد شود. 

بیــن المــلل 
 هری کین که این روزها در بازگشت از تعطیلات 
تابستانی تمرینات خود را با تاتنهام و زیر نظر آنگه 
پوستک اوغلو از سرگرفته، همچنان شایعات زیادی در 
خصوص آینده حرفه ای اش مطرح است. تاتنهام در حالی 
در تلاش است تا با ارائه پیشنهادی جدید که دستمزد 
این مهاجم انگلیسی را به چیزی حدود ۳8۰ هزار پوند 
در هفته می رساند، او را برای تمدید قرارداد متقاعد کند، 
این در حالی است که از بایرن مونیخ و پاری سن ژرمن به 
عنوان مشتریان اصلی این بازیکن یاد شده است. نشریه 
انگلیسی »تلگراف« گزارش داد؛ کین ۲9 ساله که تنها 
یکسال از قرارداد فعلی اش با تاتنهام باقی مانده، علاقه ای 
برای پیوستن به پاری سن ژرمن در این تابستان ندارد، این 
در حالی است که تاتنهام برای حفظ ماشین گلزنی اش 
باید با بایرن مونیخ رقابت کند. شبکه تلویزیونی »اسکای 
اسپورت ایتالیا« گزارش داد؛ بهترین گلزن تاریخ باشگاه 
تاتنهام تنها می خواهد به بایرن ملحق شود و این تصمیمش 
را به اطلاع باشگاه تاتنهام رسانده  است. بایرن مونیخ قصد 
دارد دستمزدی در حدود ۱۲ میلیون یورو در سال به هری 
کین بپردازد. پاری سن ژرمن قصد دارد با پیشنهادی ۱۰۰ 
میلیون یورویی هری کین را از تاتنهام به خدمت بگیرد، این 
در حالی است که آخرین پیشنهاد بایرنی ها برای جذب این 
مهاجم انگلیسی 8۰ میلیون یورو بوده است. پاری سن ژرمن 
در صورت ناکامی در جذب کین، سراغ به خدمت گرفتن 
دوشان ولاهوویچ از یوونتوس خواهد رفت. کین ۲9 ساله 
که از سال ۲۰۱۰ در عضویت باشگاه تاتنهام است و در این 
بین به طور قرضی هم برای تیم های لیتون اورینت، میلوال، 
نوریچ سیتی و لسترسیتی بازی کرده است، تاکنون در 
۴۳۵ بازی برای اسپرز به میدان رفته و ۲8۰ گل نیز به ثمر 

رسانده است. 

راه اندازی بوکس بانوان  
به نظر مقامات بالا بستگی دارد 

ایسنا: روح ا... حسینی امیدوار است بتواند 
به وعده های انتخاباتی خود عمل کند. در پایان 
 ... مجمع انتخاباتی فدراسیون بوکس، روح ا
به عنوان رئیس  انتخابش  از  حسینی پس 
فدراسیون بوکس توضیح داد: از همه عزیزان 
تشکر می کنم که به من رای دادند، امیدوارم 
به وعده هایی که دادم جامه عمل بپوشانم و از 
همه دوستان تشکر می کنم. او ادامه داد: اصل 
صحبت ها و هدف من رده های پایه هستند 
که قطعا مورد توجه قرار می گیرند. رسیدگی 
به هیات های استانی و توجه به برگزاری لیگ 
بوکس کشور هم دو هدف مهم ما هستند. 
برنامه های دیگری هم داریم که پیگیری خواهد 
شد. حسینی درباره برنامه های تیم ملی گفت: ۲۱ 
شهریور با ترکیه اردوی مشترک داشتیم و یک 
اردو هم می خواهیم با قزاقستان داشته باشیم 
تا برای بازی های آسیایی هانگژو تیم خوبی را 
اعزام کنیم. حسینی درباره ضعف های موجود 
در مدیریت فدراسیون نیز گفت: بنده به محض 
اینکه سرپرست شدم مسابقات جهانی برگزار شد 
و یک مقدار هم شرایط سخت بود. سرپرستی 
دوره سختی است و امیدواریم از این به بعد 
شرایط خوبی را شاهد باشیم. او درباره احتمال 
به کارگیری مربی خارجی در تیم های ملی نیز 
اظهار کرد: صرفا اگر مربی خارجی بخواهیم 
بیاوریم می شد همان روز اول بیاوریم. ما به دنبال 
آن هستیم که یک مربی خوب بیاوریم تا مربیان 
ما را هم در سراسر کشور تربیت کند که از پایه 

شاهد رشد بوکس  کشور باشیم.

خارج ازمستطیل سبز

آرتتا: بازیکن جدید؟  
بازار هنوز تعطیل نشده است 

به گزارش اسکای اسپورتس؛ میکل آرتتا 
سرمربی تیم فوتبال آرسنال با وجود خرید 
بازیکنانی جدید مانند دکلان رایس، کای 
هاورتس و تیمر و صرف هزینه ای بالغ بر ۲۰۰ 
میلیون یورو برای جذب این سه بازیکن، هنوز 
هم حواسش به بازار نقل و انتقالات تابستان 
هست تا در صورت امکان بازیکنان جدید دیگری 
را هم به خدمت بگیرد. آرتتا سرمربی اسپانیایی 
در پاسخ به این سؤال که آیا تا پایان بازار 
تابستانی امکان دارد بازیکنی جدید به شاگردان 
او اضافه شود، گفت: ببینیم چه می شود. هنوز تا 
پایان بازار زمان زیادی باقی مانده است و سطح 
انتظاراتی که از بازیکنان ما وجود دارد هم بسیار 
بالاست. حواس مان به بازار خواهد بود تا ببینیم 
شرایط در هفته های آتی چگونه پیش می رود. 

خبـــــر

مدیران بعد از ناکامی و شکست
 پاسخگو نیستند 

در سالیان اخیر وزارت ورزش بودجه بیشتری از سایر 
تیم های دولتی به استقلال داده، ولی مدیرانی در رأس 
باشگاه قرار داده که اگر تمام بودجه کشور هم در اختیار آنها 
قرار می گرفت، نمی توانستند کار مثبتی برای باشگاه انجام 
بدهند، چون توانایی نداشتند. هواداران دنبال قهرمانی 
هستند و دوست دارند تیم محبوب شان نتیجه بگیرد، 
ولی سیاسی کاری پشت پرده عرصه مدیریتی را متوجه 
نمی شوند. باشگاه های استقلال و پرسپولیس بودجه 
دولتی دریافت می کنند؛ یادم هست یک سالی پول خوبی 
به باشگاه استقلال دادند که این بودجه بیشتر از واریزی 
پرسپولیس بود. در آن زمان مدیران حاضر در رأس باشگاه 
به خون استقلال تشنه بودند و از داخل تیم را خوردند. 
استراماچونی را علی خطیر به تیم فوتبال استقلال آورد و 

بعد از چند هفته تیم خوب نتیجه گرفت. 
روند رو به رشد و نتایج هر روز بهتر می شد و همه فکر 
می کردند استقلال در مسیر موفقیت افتاده است. ولی 
اعضای هیات مدیره با زد و بندی که داشتند کاری کردند 
تا این مربی ایتالیایی از ایران فرار کند. مشکل فوتبال ایران 
اینجاست که مدیران بعد از ناکامی و شکست پاسخگو 
نیستند، در نهایت اموال دولتی و بیت المال را هدر می دهند 
و می روند. جایی که بازرسی و نظارت وجود نداشته باشد و 
اعمال مدیران با هر اعتقاد و باوری رصد نشود، قطعا فساد 
در آنجا حاکم خواهد شد. باید از مدیرانی که در باشگاه 
استقلال مسئولیت گرفتند سوال شود پول دولت و مردم 
را کجا خرج کردند؟ اگر این نظارت های موشکافانه در رأس 
باشگاه وجود نداشته باشد، می شود همین اوضاع و احوالی 
که هم اکنون استقلال در آن قرار دارد. باید نهادهای بازرسی 
از زمانی که بدهی های باشگاه استقلال شروع شده است، 
از مدیران بازخواست کنند و همه موارد به صورت شفاف 
به اطلاع مردم برسد. تا نهادهای نظارتی وارد پشت پرده 
فوتبال نشوند، هیچ گاه فساد ریشه کن نمی شود. هرچه 
زودتر باید این نهادها از یک جا جلوی باندهای فساد در 
فوتبال ایران را بگیرند تا فوتبال نفس بکشد. دزد و دلال باید 
پای شان از فوتبال بیرون کشیده شود تا رشد و پیشرفت را 
شاهد باشیم. امیدوارم یک روز برسد سازمان های نظارتی 
که در بخش های دیگر ورود کردند در فوتبال هم وارد شوند 
و جلوی فساد گسترده در بخش های ملی و باشگاهی را 

بگیرند. 

علی لطیفی 
کارشناس فوتبال 

اسدی:
پرسپولیس در نقل 
و انتقالات عملکرد 
خوبی داشته است 

ابراهیم اسدی هافبک سال های نه چندان 
دور پرسپولیس در خصوص شرایط این تیم 

در فصل نقل و انتقالات صحبت کرد. 
   عملکرد پرسپولیس در فصل نقل 

و انتقالات را چگونه ارزیابی می کنید؟
 پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات شرایط 
خوبی را رقم زد و با مدیریت مناسب توانست 
بازیکنان فصل قبل خودش را حفظ کند. 
همچنین تا اینجای کار نیز چند بازیکن 
خوب را در پست های مختلف به تیم اضافه 
کرد. باشگاه باید بازیکنان مورد نیاز یحیی 
گل محمدی را بگیرد تا تیم تقویت شود 
و کادرفنی از لحاظ ابراز در طول فصل 
پیش رو هیچ مشکلی نداشته باشد. از طرفی 
پرسپولیس با قهرمانی در مسابقات داخلی 
لیگ برتر و جام حذفی توقع هواداران را 
بالا برده است و باید تیمی قدرتمند را 
راهی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا کند. 
طبیعتا تیمی که می خواهد در پیکارهای 
یک سطح بالاتر از فوتبال ایران حضور پیدا 
کند به بازیکنان باتجربه نیاز دارد. بازی در 
رقابت های لیگ قهرمانان امسال خیلی 
سخت تر از سال های قبل خواهد بود، بر 
همین اساس باید بازیکن بزرگ به خدمت 
گرفته شود. بازیکن بزرگ فقط به درد 
کارهای بزرگ می خورد و می تواند با موفقیت 

از آن کار بیرون بیاید. 
   آیا پرسپولیس می تواند این فصل 

قهرمان لیگ قهرمانان آسیا شود؟
پرسپولیس در سال های اخیر ۲ مرتبه تا 
فینال پیش رفته و تجربه کافی را در لیگ 
قهرمانان آسیا دارد. به طور حتم هم اکنون 
نیز بازیکنانی در پرسپولیس حضور دارند که 
تجربه زیادی دارند و می توانند پرسپولیس 
را در آسیا کمک کنند. با اینکه شرایط 
حضور در لیگ قهرمانان خیلی سخت است، 
اما تجربه بازیکنان و مربیان پرسپولیس 
می تواند کمک کند تا عملکرد خوبی در آسیا 
داشته باشند و قهرمانی را به دست بیاورند. با 
توجه به اینکه این فصل تیم های عربستانی 
خیلی قدرتمندتر از سال های قبل وارد لیگ 
قهرمانان آسیا خواهند شد اگر پرسپولیس 
بتواند قهرمان غرب آسیا شود، در ادامه با 
آنالیز و برنامه ریزی ایده آل می شود دست 
به کارهای بزرگ زد و برای نخستین بار 

قهرمان آسیا شد. 

خطیبی: پیکان می تواند سورپرایز فصل باشد 
سرمربی تیم فوتبال پیکان گفت: اگر 
بازیکنان جوان ما روحیه خوبی داشته باشند، 
من شک ندارم که پیکان می تواند سورپرایز 
لیگ بیست و سوم باشد. رسول خطیبی با 
اشاره به دیدار تدارکاتی مقابل استقلال و 
سپس پرسپولیس اظهار داشت: پیش از 
آغاز فصل جدید، برنامه ریزی کردیم تا به 
دیدار تیم های قدرتمندی مثل استقلال و 
پرسپولیس برویم. همین اتفاق هم افتاد. 
چنین بازی هایی برای ما که تیم جوانی در 
اختیار داریم، بسیار مفید است. بازیکنان 
هستند  کم تجربه  اما  آینده دار  پیکان 

و بازی برابر تیم های بزرگ و باشخصیت، 
اعتمادبه نفس مان را افزایش می دهد. سرمربی 
پیکان ادامه داد: پرسپولیس و استقلال 
تیم های قدرتمندی هستند که در لیست 
خود، بازیکنان تاثیرگذار زیادی را می بینند. ما 
به دنبال برد یا باخت نبودیم بلکه می خواستیم 
در تقابل با تیم های بزرگ، نقاط ضعف و قوت 
خود را پیدا کنیم. حقیقت این است که در 
فصل جدید، یک پیکان جدید را در زمین 
بازی خواهید دید. این موضوع برای ما اهمیت 
دارد که بازیکنان در کنار کارهای بدنسازی 
و تاکتیکی، بتوانند با اعتمادبه  نفس بالا و 

ذهنیت صحیح وارد رقابت ها شوند. او افزود: 
به خاطر تغییراتی که در لیست بازیکنان ما 
نسبت به فصل قبل به وجود آمده، نیاز بود تا 
خط دفاع را مستحکم کنیم تا آماده حضور در 
لیگ شویم. از سوی دیگر، همچنان در شرایط 
جذب بازیکن هستیم و این روند، برای باشگاه 
پیکان ادامه دارد. البته با صبر و حوصله به 
دنبال یاران جدید می رویم چون دوست 
نداریم بدون مطالعه و بررسی، بازیکنی به 
لیست تیم اضافه کنیم. این موضوع را به 
باشگاه هم اطلاع دادم که به دنبال جذب 
بازیکنانی هستیم تا در طول فصل به میدان 

بروند، نه اینکه فقط لیست مان پر شود. 
خطیبی در نهایت گفت: امیدواریم تاثیر بازی 
برابر استقلال و پرسپولیس را در طول فصل 
ببینیم. البته پروژه تمرین و آماده سازی تیم 
ما ادامه دارد و از سوی دیگر، همراه با مدیریت 
باشگاه به دنبال بستن تیمی جوان، پرانگیزه و 
دونده هستیم که فصل خوبی را در کنار هم 
آغاز کنیم. اگر بازیکنان جوان ما روحیه خوبی 
داشته باشند، شک ندارم که پیکان می تواند 
سورپرایز لیگ بیست و سوم باشد. ما هم اینجا 
هستیم تا به رشد تیم کمک کنیم و ستاره های 

جدیدی به فوتبال ایران معرفی شود. 

 »از فشار تمرینات گریه می کردیم« عرشیا به نژاد والیبالیست ۲۰ ساله که بهترین پاسور جهان شد؛ 
پاسور تیم ملی والیبال جوانان گفت: سه ماه صبح و بعد از ظهر 
تمرین پرفشار داشتیم و در حدی پیش می رفت که بچه ها گریه 

می کردند. 
 قهرمانی 

تیم ملی والیبال جوانان ایران در مسابقات قهرمانی جهان 
۲۰۲۳ به عنوان قهرمانی دست پیدا کرد تا این عنوان برای 
دومین بار در تاریخ والیبال ایران تکرار شود. در پایان این رقابت ها 
عرشیا به نژاد به عنوان بهترین پاسور انتخاب شد. این بازیکن 
۲۰ ساله که سابقه حضور در تیم ملی نوجوانان را دارد با ایسنا به 
گفت وگو نشست و در مورد تمرینات پرفشاری که برای حضور 
در قهرمانی جهان پشت سر گذاشته اند، صحبت کرد. او پا جاپای 
سعید معروف گذاشتن را بلندپروازانه دانست و به داستان انتقام 
از لهستان اشاره کرد. به نژاد در مورد قهرمانی جهان و عملکرد 
ایران در این مسابقات به ایسنا گفت: مسابقات سختی بود و تمام 
قدرت های جهان حضور داشتند. ما هم با تمرینات خوبی که انجام 
داده بودیم پا به این مسابقات گذاشتیم. سه ماه صبح و بعد از ظهر 
تمرین پرفشار داشتیم و در حدی پیش می رفت که بچه ها گریه 
می کردند. خدا را شکر مزد زحماتمان را گرفتیم و بدون باخت 
قهرمان جهان شدیم. این هم رکوردی است که هیچ تیمی تا به 

حال بدون باخت قهرمان نشده بود و این اتفاق برای ما افتاد. 

 عملکرد 
او در ادامه افزود: از عملکرد خودم هم راضی بودم و در تمام 
مسابقات عملکردی را ارائه دادم که رضایت داشتم. خوشبختانه 
در پایان مسابقات هم به عنوان بهترین پاسور جهان انتخاب 
شدم. به نژاد در واکنش به اینکه می تواند پا جای پای سعید 
معروف بگذارد و همچون او پاسور مطرحی شود، بیان کرد: آقای 
معروف اسطوره است و نه تنها در آسیا بلکه در جهان همه او را 
می شناسند. تمام تلاشم را می کنم و امیدوارم بتوانم از نظر خودم 

و بقیه جزو بهترین ها باشم. 
 تیم های ضعیف؟

او در مورد عملکرد ایران در دور مقدماتی قهرمانی جهان که به 
تیم هایی چون تایلند و تونس ست داد، گفت: برای قهرمانی وارد 
مسابقات شده بودیم و به تیم های ضعیف تر نگاه کمتری داشتیم. 
در ست اول بازی با تایلند هم ۲۵ بر ۵ برنده شدیم اما ست بعدی 
را باختیم. به خاطراین بود که تیم ها را دست کم گرفتیم. فکر 
می کردیم همه تیم ها خیلی راحت مقابل ما می بازند. به همین 
دلیل بازی اول سه بر یک شد و بازی با تونس هم دو ست عقب 
افتادیم. شاید حس غروری داشتیم که این چالش برایمان خیلی 
خوب بود تا خودمان را جمع کنیم. از بازی با بحرین دیگر شروع 

به پیروزی های سه بر صفر کردیم. 

به نژاد در مورد پیروزی مقابل لهستان در قهرمانی جهان 
گفت: در مسابقات نوجوانان جهان که دو سال قبل در تهران 
برگزار شد، به لهستان سه بر صفر باختیم. در نیمه نهایی هم باز 
به این تیم خوردیم که سه بر یک شکست خوردیم و به فینال 
نرسیدیم. با بچه ها گفتیم باید انتقام دوسال قبل را بگیریم. به 
همین دلیل همه در بازی با این تیم قدرتی بیشتر از حد داشتیم 

و می خواستیم به گونه ای برنده شویم که لهستان ضربه بخورد. 
 تیم بزرگسالان 

پاسور تیم ملی جوانان در مورد راهیابی به تیم بزرگسالان گفت: 
امیدوارم سختی و زحمتی که کشیدم و توانستم بهترین پاسور 
جهان شوم سکوی پرتاب خوبی برای من باشد. اگر به تیم ملی 
بزرگسالان وارد شوم همه تلاشم را می کنم تا عملکرد خوبی 

داشته باشیم. 
او تیم جوانان فعلی را پشتوانه خوبی برای تیم بزرگسالان 
دانست و بیان کرد: با آقای گلزاده در تیم باشگاهی هم بازی 
کرده ایم و در زمین چشم بسته هم را پیدا می کنیم. همه با هم 
هماهنگی خوبی در زمین داریم و اگر کسی خراب کند بقیه 
حمایت می کنند. این همدلی درتیم بود و دست به دست هم 
دادیم. همه بازیکنان قابل هستند و امیدوارم همه یک روزی به 

تیم ملی بزرگسالان برسیم. 

در حاشیه دیدار تدارکاتی 
تیم های پرسپولیس و پیکان، 
ی  د ر خو بر ی  گل محمد
صمیمانه با معاون ورزشی 
سابق سرخپوشان، ابراهیم 
شکوری، هم داشت و کمی 

لبخند به صورتش آمد. 

گلر سابق تیم  ملی مدیرعامل 
ذوب آهن شد. نشست معارفه 
نیما نکیسا، مدیرعامل جدید 
باشگاه ذوب آهن اصفهان، 
عصر دیروز در محل اردوی تیم 
فوتبال این باشگاه در تهران 

برگزار شد. 

ی  ا بر تو  ر پو ن  یکنا ز با
تبریک تولد مهدی طارمی، 
تشکیل  حشت  و نل  تو
بوشهری  بازیکن  دند.  دا
سپس با عبور از میان این 
تونل، ضرباتی را از سوی 
هم تیمی هایش دریافت کرد.

ت
شــ

س نو
عک

        تونل وحشت   لبخند مدیرعامل جدید

مربیان با سابقه فوتبال کشورمان مطرح کردند

دلالان؛ دلالان؛ از باشگاه ها تا تیم ملی! از باشگاه ها تا تیم ملی! 


